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To: 5.1.2e [ERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Thur 10/8/2020 2:52:14 PM

Subject: RE: reactie op uitbraken in slachthuizen

Received: Thur 10/8/2020 2:52:14 PM

Nee, geen idee, staat ook niet in bericht dat ik net heb opgezocht.
Overigens weet ik inmiddels dat Vion Boxtel via een commercieel lab alle medewerkers test vanwege export naar[REA
Maar dit kan de minister niet zeggen.

var:IEE)EERe vir iVerzonden: donderdag 8 oktober 2020 16:48

EEEir. EN)SKE errs; IEE
ERED SPN @ minvws.nl>

5.1.2e ) JEEH @minvws.nl>
Onderwerp: RE: reactie op uithraken in slachthuizen

Kunnen we iets zeggen waarom daar een uitbraak is ondanks alle maatregelen daar?

van:IEE)BERETniovws o>Datum: donderdag 08 okt. 2020 4:46 PM

Aan: ) BENE @minvws.nl>.IEEEBEER© minvws.o!>.IEEEDNN

)<JBEY @minvws.nl>
Onderwerp: RE: reactie op vitbraken in slachthuizen

+ 1k heb de berichten ook gezien, en ga ervan uit dat de bedrijven en betreffende overheden er alles aan zullen doen om

dit onder controle te krijgen en nieuwe uitbraken te voorkomen, net zoals we dat in Nederland ook doen.
e Ik zal de berichtgeving blijven volgen.

Verzonden: donderdag 8 oktober 2020 16:42

Silas IEEETIo invs..>;EEE)CEE© invws.ni>;
CARLIN @ minvws.nl>

SE) EEE© minvws.nl>
Onderwerp: RE: reactie op uithraken in slachthuizen

Het gaat niet om ons beleids maar reactie op bericht situatie dui vandaag

van:INSEEBEETvs i>
Datum: donderdag 08 okt. 2020 4:40 PM

) <BEAN @minvws.nl>
@minvws.nl>

¢ Sinds de uitbraken van COVID-19 bij diverse slachthuizen worden de slachthuizen goed in de gaten gehouden.
e Er zijn protocollen opgesteld voor slachthuizen en er zijn afspraken gemaakt om uitbraken te voorkomen.

¢ Indien slachthuizen zich niet aan de afspraken houden en/of er een uitbraak is kan de betreffende Veiligheidsregio een
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slachthuis sluiten, zoals ook al is gebeurd.
Het economisch belang is voor slachthuizen dusdanig groot dat er hen alles aan gelegen is om open te blijven.

* Mij zijn geen signalen bekend van nieuwe uitbraken in Nederland.

Verzonden: donderdag 8 oktober 2020 16:30

Aan: < minvws.nl>; ) minvws.nl>

CC: ) minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: reactie op uitbraken in slachthuizen

Hoi,

Van Esch vraagt in tweede termijn om een reactie op uitbraken van covid in slachthuizen in Duitsland, waar de

controlemaatregelen op slachthuizen veel beter zijn.

Wat vindt de minister daarvan? Wat zegt het over Nederland?

Kunnen jullie kort reageren?
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